
EK nr. 180 Raming der voor de Eerste Kamer in 2000
benodigde uitgaven, alsmede aanwijzing en
raming van de ontvangsten

MEMORIE VAN ANTWOORD
Ontvangen 17 mei 1999

In antwoord op de vraag van de leden van de CDA-fractie inzake de
vacatures bij de Kamer het volgende. Van de vacatures die bestaan, zijn er
vier in 1998 ontstaan, nl. de twee «Europa-medewerkers». Verder wordt
de formatieve ruimte die aanwezig is, veroorzaakt door het korter gaan
werken door verschillende medewerkers. Wat betreft de in het geding
zijnde functies verwijst de Huishoudelijke Commissie naar onderstaand
overzicht. Verder wordt kort toegelicht wat de reden van het nog niet
vervullen van de vacatures is.

Europa-medewerkers 2
TAB vacature 1
CIP vacature 0,4
Financieel Beheer vacature 0,4
Pasregeling twee medewerkers 0,3
Deeltijd vier medewerkers 1
Chef Beveiliging functie vervallen 1
Huishoudelijke Dienst vacature 0,9

De vacature bij de afdelingen Tekstverwerking en Agendabeheer en
Centraal Informatiepunt zijn nog niet vervuld, omdat nog niet duidelijk is
welke afdeling verantwoordelijk wordt voor de Internet site. Zodra dat
bekend is, wordt besloten waar deze vacatures vervuld worden.

De afgelopen zes jaar heeft de afdeling financieel beheer gefunctioneerd
op basis van 1,6 formatieplaats. Aangezien uit deze ervaring blijkt dat de
oorspronkelijke 2,0 formatieplaatsen niet nodig zijn om de werkzaam-
heden van deze afdeling goed te laten verlopen, is besloten de resterende
0,4 formatieplaats niet meer op te vullen. Deze formatieruimte zou elders
binnen de griffie kunnen worden aangewend. Daarover is echter nog geen
concreet besluit genomen. Door kortere arbeidsduur van medewerkers
(PAS en deeltijd) is 1,3 formatieve ruimte vrijgekomen. Er is nog niet
besloten hoe deze ruimte op te vullen. De functie «chef beveiligings-
dienst» is na het vertrek van deze functionaris niet meer opgevuld, omdat
drie jaar geleden is besloten de organisatie «platter» te maken. Voor de in
dienst zijnde medewerkers zou dit echter geen gevolgen hebben.
Enkele jaren geleden is geadviseerd het aantal medewerkers bij de
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Huishoudelijke Dienst te verminderen. Dit is door natuurlijk verloop
gerealiseerd. Sinds 1 mei jl. is de formatie weer iets vergroot door het in
dienst nemen van een medewerkster voor 24 uur per week.

Wat betreft de twee vacatures «Europa» wordt verwezen naar het
antwoord op de vraag van de PvdA-fractie inzake de stand van zaken de
bezetting van deze twee arbeidsplaatsen.
Het aanhouden van enige reserve binnen de beschikbare formatieruimte
is ook bedoeld om de mobiliteit en flexibiliteit te vergroten, zoals in de
beleidsvoornemens van twee jaar geleden als centrale doeleinden
geformuleerd zijn.

De leden van de CDA-fractie vroegen vervolgens of er behalve integratie
bestanden nog andere projecten zijn die gezamenlijk met de Tweede
Kamer worden uitgevoerd.
Naast het project integratie bestanden zijn er andere vormen van
samenwerking met de Tweede Kamer. De telefooncentrales van de beide
Kamers zijn met elkaar verbonden, waardoor het mogelijk is dat leden en
medewerkers van de Kamers hun oproepapparaat binnen de gebouwen
van de Kamers kunnen beantwoorden. In geval van storing bij een van de
centrales kan een beperkt aantal uitgaande telefoonlijnen van de nog in
werking zijnde centrale ter beschikking worden gesteld.
Kantoorbenodigdheden worden door de Eerste Kamer voor een groot
deel tegen kostprijs bij de Tweede Kamer betrokken.
Het vervoerplan Staten-Generaal is in samenwerking met de Tweede
Kamer tot stand gekomen.
De uitvoering van dit plan wordt, voor een groot deel, door een
medewerker van de Tweede Kamer gedaan.
In 1998 is tussen de Staten-Generaal, te dezen vertegenwoordigd door de
Griffiers van beide Kamers in gelijkwaardige hoedanigheid en onder
gezamenlijke verantwoordelijkheid inzake besluitvorming en verrichten
van beheershandelingen, en Roccade Public BV te Apeldoorn, een nadere
overeenkomst voor de realisatie van het kernsysteem behorende tot het
informatiesysteem integratie bestanden aangegaan voor een totaal
bedrag van f 2 475 524. Conform de in de overeenkomst genoemde
voorwaarden is in 1998 bij de aanvang van de werkzaamheden 38% van
de overeengekomen vaste prijs aan Roccade betaald. Van dit bedrag heeft
de Eerste Kamer f 400 000 voor haar rekening genomen. Op dit moment
vindt er overleg plaats over een definitieve regeling inzake de verdeling
van de kosten. Voorgesteld is tot een verdeling te komen op basis van het
aantal gebruikers per Kamer. De conclusie dat de aanleg van de computer-
ruimte geheel voor de rekening van de Eerste Kamer komt is correct.
Teneinde deze kosten te dekken is er in de Ramingen voor 2000 en 2001
incidenteel respectievelijk f 1,4 en f 1,3 miljoen gulden geraamd.
Voorzover thans bekend worden deze claims gehonoreerd. Omdat de
apparatuur in de uitwijkcomputerruimte een volledige back-up bevat van
ook de Eerste-Kamerprogrammatuur en data is besloten dat de kosten van
de inrichting van deze ruimte voor rekening van de Kamer zullen komen.
De computerruimte zal worden ingericht in de kamer op de vierde
verdieping van de Mauritstoren. Mocht bouwkundig onderzoek uitwijzen
dat deze ruimte ongeschikt is, dan zal worden nagegaan of een andere
ruimte gebruikt zal kunnen worden. Voor de goede orde zij nog toege-
voegd, dat waar dat dienstig is ook met andere Hoge Colleges van Staat,
het Kabinet van de Koningin, de Kanselarij der Nederlandse Orden en het
ministerie van Algemene Zaken wordt samengewerkt. Dit streven naar
doelmatigheid van bestedingen wordt gewaardeerd.

In antwoord op de vraag van de PvdA-fractie inzake de twee arbeids-
plaatsen ten behoeve van de Europese integratie merkt de Huishoudelijke
Commissie op dat afgewacht moest worden, tot na de vaststelling van
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een beleidsrijke begroting voor 1999, of de aanvraag voor twee formatie-
plaatsen terwille van een vergrote controle capaciteit van de Eerste Kamer
van de beleids- en besluitvorming in het kader van de Europese Unie en
van andere bindende besluitvorming op het terrein van de Europese
integratie (bijvoorbeeld in het Uitvoerend Comité Schengen) gehonoreerd
zou worden.
Dat is eind 1998 gebeurd. Op grond van notities hadden het College van
Senioren, de Huishoudelijke Commissie en de betrokken vaste
commissies intussen als wens uitgesproken dat de mogelijkheden tot
samenwerking met de Tweede Kamer verkend zou worden en dat een
globale functieomschrijving voor beide formatie-plaatsen zou worden
opgesteld. De werkzaamheden daarvoor hebben enige vertraging
opgelopen, maar zijn nu vrijwel voltooid, zodat aan de betrokken organen
binnen zeer afzienbare tijd een definitief voorstel kan worden voorgelegd
voor de vervulling van de desbetreffende arbeidsplaatsen

De Huishoudelijke Commissie,
Korthals Altes, Voorzitter
Postma
Lycklama à Nijeholt

Baljé, Griffier
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